
Protokół Nr XXXVII/2013 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 28 marca 2013r. 

 

XXXVII Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

28 marca 2013r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1.   

Przed sesją miało miejsce wręczenie wyróżnień dla pracowników Powiatowego Urzędu 

Pracy. 25 stycznia 2013r. podczas obchodów Święta Publicznych Służb Zatrudnienia p. Izabela 

Otremba – Kierownik Centrum Aktywizacji Zawodowej w PUP otrzymała dyplom Marszałka, 

natomiast p. Mirosław Meyka otrzymał wyróżnienie za szczególne zasługi dla lokalnych rynków 

pracy. 

Ad. 1  

Otwarcie XXXVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1530 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny - Maciej Sikorski, 

- Teresa Łątkowska – Sekretarz Gminy Kurzętnik, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i pracownicy Starostwa Powiatowego (lista w 

załączniku nr 3), 

- przedstawiciele grona nauczycielskiego oraz Rady Rodziców z Zespołu Szkół Rolniczych w 

Czachówkach, 

- przedstawiciele mediów: Kuriera Iławskiego - Aleksandra Malinowska, Gazety Nowomiejskiej - 

Katarzyna Ochocka; w części sesji również TV Nowe Miasto. 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był Wicestarosta Marcin Buliński.  
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Tomasz Szczepański. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Szczepański wyraził zgodę.  

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 15 radnych głosowało „za”, kandydat „wstrzymał 

się” od głosu. 

Ad. 4 

 Przyjęcie porządku obrad 

Radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 4) w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca odczytała wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku obrad (załącznik nr 5). 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem wniosku Zarządu. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”.  

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie XXXVII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu.  
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Roczne sprawozdanie z działalności: 

- Państwowej Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej, 

- Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim, 

- Komendy Powiatowej PSP w Nowym Mieście Lubawskim. 

9. Przerwa 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał 
zmieniających: XXXV/276/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21 lutego 
2013r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XXXIII/271/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w 
sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2013r. oraz uchwał zmieniających: 
XXXV/277/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/291/2013 z dnia 21 lutego 2013r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości 
będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w Nowym Grodzicznie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego „Od wsparcia do 
samodzielności”. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego. 
 

14 a. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXV/279/2013 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013r. w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz 
zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach.  
14b. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/268/2012 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 grudnia 2012r. w sprawie wyłączenia i zamiaru 
likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim. 

 
15. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
16. Sprawy różne. 
17. Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad z ww. zmianami. 

Głosowało 16 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Przewodnicząca przypomniała radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do 

końca kwietnia. 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu  

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXXVI Sesji była radna Danuta Mazurkiewicz. 

Radna Mazurkiewicz poinformowała, że zapoznała się z protokołem. Protokół jest zgodny z 

przebiegiem obrad. Radna wnioskowała o przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Przewodnicząca zapytała czy pozostali radni wnoszą uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXVI/2013. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 15 lutego do 

19 marca 2013r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 7, 14, 21 i 26 lutego 2013r. 

(załącznik nr 6). 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania.  

Radny Tomasz Szczepański nawiązał do kwestii przekazania działki gminie Grodziczno pod 

przyszłą oczyszczalnię ścieków. Zapytał czy coś więcej wiadomo na ten temat, czy działka spełnia 

kryteria, czy taka lokalizacja nie będzie uciążliwa dla środowiska i mieszkańców. 
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Starosta odpowiedziała, że działkę przekazała kiedyś gmina  nieodpłatnie na rzecz Domu Pomocy 

Społecznej z przeznaczeniem na przydomową oczyszczalnię ścieków. To nie zostało zrealizowane. 

Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie działki.  

Radny Szczepański zapytał czy już wiadomo kiedy gmina będzie budować oczyszczalnię. 

Starosta odparła, że szczegółów planów p. Wójta nie zna.  

Radny Szczepański powiedział, że on nie jest przeciwny przekazaniu działki, ale powinno być 

przynamniej wiadomo w jakim okresie gmina planuje inwestycję. W uzasadnieniu do uchwały 

podano jedynie, że ma być to oczyszczalnia dla dwóch wsi – Grodziczno i Nowe Grodziczno.  

P. Jolanta Haska poinformowała, że we wniosku Wójta też tylko podano, że ma powstać 

oczyszczalnia dla wsi Grodziczno i Nowe Grodziczno. Więcej szczegółów m.in. kiedy będzie 

budowana oczyszczalnia, jakie są plany, nie podano. 

Radny Szczepański powiedział, że powiat oddaje coś czego i tak ma mało.  

Przewodnicząca powiedziała, że należy przypuszczać, że kiedy oczyszczalnia powstanie, to DPS 

też będzie do niej podłączony. Natomiast kwestia lokalizacji, to już sprawa inwestora.  

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej Grzegorz Januszewski poinformował, że DPS otrzymał 

działkę w 1994r. z zamysłem, że będzie budowana czyszczalnia ścieków nie tylko dla DPS, ale 

również dla szkoły i weterynarii. Działka jest oddalona od domu w prostej linii o ok. 300 metrów. 

Inwestycji nie udało się zrealizować. W późniejszych latach nie było już możliwości skorzystania 

z dofinansowania. Odstąpiono od tego pomysłu. Wójt Gminy planuje wykupić jeszcze działki 

prywatne i w tym miejscu podbudować oczyszczalnię. Inwestor będzie odpowiadał za to czy 

lokalizacja będzie spełniała wszystkie wymogi.  

Radni nie zadali więcej pytań.  

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków. 

Radny Marek Ząbkiewicz złożył wniosek formalny. Powiedział, że w związku z zaistniałą sytuacją 

dotyczącą likwidacji szkoły w Czachówkach, ktoś zawinił, a ktoś to nadzoruje. Zdaniem radnego p. 

Starosta odpowiada za zaistniałą sytuację jako osoba, która nadzoruje Wydział Oświaty. Radny 

wnioskował o obniżenie staroście uposażenia. Poprosił o przygotowanie stosownej uchwały na 

następną sesję. Radny wnioskował również o przedstawienie opinii prawnej w związku z tym, że p. 

Starosta w czasie swojego urzędowania dodatkowo pracuje w Lipinkach. Radny wnioskował o 

opinię prawną i informację o ile godzin dokładnie chodzi. 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze inne pytania. Nikt się nie zgłosił. 
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Ad. 8 

 Roczne sprawozdania z działalności: 

- Państwowej Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

Raport o stanie sanitarnym Powiatu Nowomiejskiego za rok 2012r. stanowi załącznik nr 7. 

Raport sanitarny dotyczący obiektów, których organem założycielskim jest Powiat Nowomiejski – 

załącznik nr 8. 

Raport omówiła z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej Pani Ewa Pielak  - Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Mieście Lubawskim. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Tomasz Szczepański poinformował, że 

raport sanepidu jak i sprawozdania straży pożarnej i policji, były przedmiotem obrad komisji. 

Przewodnicząca zapytała o kwestię zawyżenia benzoesanu sodu w musztardzie. Zapytała jak 

sprawdzono, że coś takiego ma miejsce. 

P. Pielak odpowiedziała, że w ramach kontroli żywności prowadzony jest monitoring prób. Jest 

dokładny harmonogram co należy pobierać do badania. Ciężko natomiast wyłapać pewne sytuacje 

np. dotyczące konserwantów, poza planowanymi badaniami. 

Radny Marek Ząbkiewicz zapytał żartobliwie czy na lekarstwo na potencję narzekali panowie czy 

panie. 

P. Pielak odpowiedziała, że chodziło o preparat, który był niebezpieczny, bo miał w swoim składzie 

związek powodujący zawały serca. 

Przewodnicząca powiedziała, że w mediach podano informację, że na 100 % podróbek, 40% 

stanowią leki. Zapytała czy stacja bada również leki.  

P. Pielak odpowiedziała, że nie, jedynie suplementy diety. Fakt, że tych suplementów diety są 

ogromne ilości. 

Radni nie zadali więcej pytań. 

Z sali obrad wyszła p. Block. 

- Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim 

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim 

wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu w 2012r. 

stanowi załącznik nr 9. 

Sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawił Komendant Powiatowy Policji 

Mieczysław Wójcik.  

Komendant dodał, że przygotuje dla radnych uzupełnienie informacji z szerszą informacją m.in. na 

temat wyników pionu kryminalnego.    

Radny Mirosław Galiński zapytał czy wymienione „niebieskie karty” to nowe przypadki. 
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Komendant wyjaśnił, że większa część to nowe przypadki, a część powtarzające się. Dodał, że jest 

komendantem jednostki 4 lata i jest zdania, że praca nowomiejskich policjantów jest z roku na rok 

coraz lepsza. Jakość pracy jest coraz lepsza, a uwagi można zgłaszać do komendanta w każdej 

chwili. 

Przewodnicząca zapytała jak p. Komendant ocenia nowy system powiadamiania ratunkowego. 

Komendant odpowiedział, że na razie w policji i straży funkcjonują stare numery – 997 i 998. Jeżeli 

ktoś wybiera nr 112 , typowo ratunkowy, jego zgłoszenie trafia do Olsztyna. Łączeń do policji z 

numeru 112 jest stosunkowo mało. Stare numery mają funkcjonować do końca roku. 

Przewodnicząca zapytała jakie jest osobiste zdanie p. Komendanta na ten temat. 

Komendant odpowiedział, że do tej pory problemów nie było. Dodał, że nie chciałby i nie może 

komentować decyzji swoich najwyższych przełożonych. 

Przewodnicząca powiedziała, że z mediów docierają informacje, że system źle funkcjonuje. 

Następnie zapytała czy są jeszcze pytania. Radni nie zadali więcej pytań. 

- Komendy Powiatowej PSP w Nowym Mieście Lubawskim 

Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu Nowomiejskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 10. 

Sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawił Komendant Powiatowy PSP Jacek 

Auda. 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania. 

Ad. 9  

Przerwa 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Po przerwie oprócz radnych, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Radcy Prawnego, obecni 

byli: Barbara Przeradzka – Martko, Mirosław Wodara, Andrzej Korecki, Grzegorz Januszewski, 

Jolanta Haska, przedstawiciele z ZSR w Czachówkach, przedstawiciele mediów. 

Na sali obecnych było 13 radnych (nie było radnego Andrzeja Andrzejewskiego,  Stanisława 

Czajki i  Tomasza Szczepańskiego). 
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Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał zmieniających: 

XXXV/276/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21 lutego 2013r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że zmiana WPF jest podyktowana zmianą 

poziomu dochodów i wydatków. Aktualny poziom dochodów wynosi w przybliżeniu 36.842 tys. 

zł., wydatków – 35.033 tys. zł. Obsługa długu wynosi 8,15%, poziom zadłużenia w przybliżeniu – 

14.904 tys. zł., poziom zadłużenia do dochodów – 40,45%.  

P. Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, dokonuje się zmian m. in. w 

związku z tym, że Komenda Powiatowa PSP planuje pozyskać środki z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska na termomodernizację budynku. Ze sprzedaży majątku powiatu zdejmuje się 

dochód ze sprzedaży parkingu do czasu wyjaśnienia wszystkich kwestii związanych ze 

służebnością. Do budżetu wprowadza się dochód ze sprzedaży działek przy ul. Kopernika.      

Na salę obrad wszedł radny Szczepański. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili 

pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXVII/295/2013 (załącznik nr 

11) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XXXIII/271/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2013r. oraz uchwał zmieniających: 

XXXV/277/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/291/2013 z dnia 21 lutego 2013r. 

Na salę obrad weszli radni: Andrzejewski i Czajka. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

P. Skarbnik poinformowała, że wpłynęły informacje na temat ostatecznych kwot dotacji i 

subwencji. Ogółem na zadania zlecone powiat otrzyma więcej środków o ok. 28 tys. zł. Subwencje 

ogółem zmniejszają się o kwotę 1.013 zł. Dochód z podatku utrzymuje się na tym samym poziomie. 

Robi się wszystko, aby poprawić wyniki finansowe budżetu. W związku z tym, że spadł wibor, 

udało się zmniejszyć obsługę zadłużenia o 192.290 zł. Tak wpływają stopy procentowe na 

wysokość zadłużenia. Jeżeli dokonania zostanie sprzedaż mienia, może uda się zmniejszyć 



 8

zadłużenie. P. Skarbnik dodała, że z dniem 1 kwietnia 2013r. zaczyna  działalność Powiatowe 

Centrum Rozwoju Edukacji.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXXVII/296/2013 (załącznik nr 

12) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

nieruchomości będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w Nowym Grodzicznie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXXVII/297/2013 (załącznik nr 

13) podjęto jednogłośnie.  

Z sali obrad wyszedł p. Januszewski. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego „Od wsparcia do 

samodzielności” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXXVII/298/2013 (załącznik nr 

14) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Przewodnicząca poinformowała, że Rada niedawno 

podejmowała uchwałę w sprawie zmiany statutu, ale nadzór prawny Wojewody miał uwagi do 

niektórych zapisów. Obecny projekt uchwały uwzględnia te uwagi. 

Sekretarz Powiatu dodała, że oprócz uwag nadzoru prawnego, w statucie wprowadzono jeszcze 

jedną zmianę polegającą na wpisaniu do załącznika do Statutu (wykaz jednostek organizacyjnych) 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji.     

Radca Prawny Maciej Sikorski powiedział, że w statucie pozostawiono wpis dotyczący 

powoływania Sekretarza obrad sesji. Służby Wojewody ten zapis również zakwestionowały, mimo 

że jest to funkcja występująca we wszystkich samorządach. W statucie zostawiono ten zapis, ale 

bez wskazania czym ma zajmować się sekretarz. Radca nie chciał pozbawiać Rady tego zapisu, ale 
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obawia się, że ten zapis znów zostanie zakwestionowany. Radca dodał, że zastanawia się czy 

jednak tego zapisu nie usunąć, a Rada i tak zwyczajowo może sekretarza powoływać. 

Przewodnicząca powiedziała, że nie sam zapis o sekretarzu został zakwestionowany, tylko to, co 

przy nim dopisano. Dodała, że nie zna samorządu, który by  nie powoływał sekretarza obrad.  

Radca stwierdził, że osobiście jest zdania, aby zapis pozostawić. 

Przewodnicząca powiedziała, że jeżeli Rada ma coś uchwalać, to musi kierować się stanem 

prawnym, a mnie czyimś zdaniem osobistym. 

Radca prawny powiedział, że zgodnie z prawem nie ma zakazu, który zabraniałby tworzenia 

instytucji sekretarza obrad.  

Przewodnicząca stwierdziła, że nadzór Wojewody też może się mylić i jeśli zapis ten zostanie 

ponownie zakwestionowany, należy odwołać się do sądu. 

Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXXVII/299/2013 (załącznik nr 

15) podjęto jednogłośnie. 

 Ad. 14a 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXV/279/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013r. w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz 

zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach.  

 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu 

uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXXVII/300/2013 (załącznik nr 

16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14b 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/268/2012 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 grudnia 2012r. w sprawie wyłączenia i zamiaru 

likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu 

uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXXVII/301/2013 (załącznik nr 

17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 
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Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Przewodnicząca zapytała radnego Ząbkiewicza czy odpowiedź na jego wniosek może być 

udzielona na najbliższej sesji.  

Radny przystał na propozycję.  

Ad. 16 

 Sprawy różne 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych do 

wypełnienia. Przypomniała również o wypełnieniu ankiet do strategii rozwiązywania problemów 

społecznych. 

P. Skarbnik przedstawiła harmonogram prac związanych ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

powiatu za 2012r. (załącznik nr 18). 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos. 

Radny Ząbkiewicz zapytał czy jest zainteresowanie kupnem budynku szkoły przy ul. 

Grunwaldzkiej. Radny powiedział również, że była mowa o tym, że ktoś coś załatwia w 

Ministerstwie Zdrowia w sprawie szpitala. Jest to trochę tajemnicze, skomplikowane i dziwne. 

Dziwne jest, że nie załatwiają tego odpowiednie osoby, tylko się kogoś wynajmuje. Ile to może 

kosztować. Radny powiedział, że w powiecie gościł Minister Rolnictwa. Radny zapytał jak się to 

stało, że pani Starosta siedziała na widowni, a nie za stołem prezydialnym. Za stołem prezydialnym 

siedział Wicestarosta oraz inne osoby m.in. Burmistrz Miasta, szef izby rolniczej, a zabrakło pani 

Starosty.  

Radny Andrzejewski zapytał, kto był organizatorem tego spotkania, ponieważ radni nie byli ani 

zaproszeni ani powiadomieni o tym.  

Radny Galiński zwrócił uwagę, że odpowiedź na postulaty Rady dotyczące spraw rolnictwa 

wpłynęła po 10 miesiącach.    

Radny Czajka powiedział, że jako były starosta, pracujący 12 lat w powiecie, dowiedział się o 

śmierci śp. Gabrieli Sałackiej - wieloletniej Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, w 

piątek z „Gazety Nowomiejskiej”. Było już po pogrzebie. Radny ma żal, że Sekretariat Starosty nie 

poinformował go o śmierci śp. Gabrieli Sałackiej.   

Przewodnicząca poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytania. 

Starosta powiedziała, że dziś na posiedzeniu Zarządu podjęto decyzję o ogłoszeniu czwartego 

przetargu. Są telefony, są zainteresowani, ale czy przełoży się to na coś konkretnego, trudno 

powiedzieć. Jeżeli chodzi o szpital, nie dzieje się nic tajemniczego. P. Sekretarz i Skarbnik 

uczestniczyły w  szkoleniu na temat przekształcenia SP ZOZ. Również dyrektor Szpitala jest na 
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bieżąco z tym tematem. W tej chwili opracowany jest harmonogram działań. Osoba o której 

wspomniał radny, prowadziła szkolenie i ma sukcesy jeżeli chodzi o przekształcenia SP ZOZ-ów. 

Pomoc tej osoby byłaby korzystna. Jeżeli chodzi o spotkanie z Ministrem Rolnictwa, Starosta 

otrzymała na nie zaproszenie. Organizatorem spotkania nie był powiat, a izba rolnicza. Starosta 

poinformowała, że 3 kwietnia o godz. 10 organizuje spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa 

Gustawem Markiem Brzezinem. Starosta zaprosiła radnych na spotkanie. Starosta przyznała rację 

radnemu Czajce, przy czym zauważyła, że sama też późno dowiedziała się o pogrzebie p. Sałackiej. 

Tym niemniej uwaga jest słuszna. Na pogrzebie była delegacja z powiatu. Starosta poinformowała, 

że powiat zgłosił uwagi do strategii województwa. Planowane jest także spotkanie z Dyrektorem 

olsztyńskiego Oddziału GDDKiA na temat budowy obwodnicy. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że źle to wyglądało, że na spotkaniu z Ministrem Rolnictwa 

Wicestarosta siedział za stołem prezydialnym, a Starosta wśród publiczności.  

Radny Adam Głowacki poinformował, że Starostwo Powiatowe wspólnie z Agencją 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa organizuje 8 kwietnia spotkanie na temat dotacji dla 

mikroprzedsiębiorstw. Na 19 kwietnia planowane jest posiedzenie Komisji Rolnictwa Rady 

Powiatu.  

Radny Szczepański zapytał czy w czwartym przetargu na sprzedaż budynku szkoły przy ul. 

Grunwaldzkiej, cena jest taka sama jak w trzecim czy obniżona. 

Starosta odpowiedziała, że jest trochę niższa i wynosi ok. 900 tys. zł.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 17 

 Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XXXVII Sesji Rady 

Powiatu.    

 

   Sekretarz obrad              Przewodnicząca Rady Powiatu 

Tomasz Szczepański                      Zofia Andrzejewska 
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Anna Andrzejczak  


